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Vlaamse voorzieningen in Brussel  –  Gesprek met
19 gemeenten

Enige tijd geleden kondigden de minister en de
m i n i s t e r-president aan dat ze de Brusselse gemeen-
tebesturen hadden uitgenodigd voor een gesprek
omtrent het beleid van de Vlaamse Gemeenschap
en van de lokale besturen ten aanzien van de
Vlaamse voorzieningen in Brussel.

1. Kan de minister mij meedelen hoeveel gemeen-
tebesturen tot op heden op deze uitnodiging
hebben gereageerd ?

2. Hoeveel gemeentebesturen wensen in te gaan
op de uitnodiging ?

3. Hebben er reeds gesprekken plaatsgevonden en
zo ja, met welke gemeentebesturen ?

4. Wat zijn tot op heden de bevindingen van deze
gesprekken ? 

Antwoord

1. Tot op heden hebben zeven gemeenten officieel
gereageerd op de uitnodiging voor een gesprek
omtrent het beleid van de Vlaamse Gemeen-
schap en lokale besturen ten aanzien van de
Vlaamse voorzieningen in Brussel.

Ik ontvang tevens signalen vanuit drie andere
Brusselse gemeenten over een mogelijk bezoek
aan hun gemeenten. Deze signalen werden nog
niet officieel bevestigd.

2. Tot op heden gaan vijf gemeentebesturen in op
de uitnodiging en twee gemeentebesturen zijn
aan het onderzoeken op welke manier het best
op de uitnodiging kan worden ingegaan.

3. Er hebben nog geen gesprekken plaatsgevon-
den met gemeentebesturen. Het eerste bezoek
is gepland voor begin juni 1998.


